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1. Téma/ Probléma/ Feladat

 Mint tudjuk Hargita Megye Tanácsának nem hatásköre a méhész

szakterület,  de  a  Székely  termék  védjegy  családban  számos  méhész

csatlakozott, ezért kiemelten fontos az, hogy  foglalkozzunk a felmerülő

problémákkal,  ezért Hargita Megye Fejlesztési Ügynöksége hatáskörébe

került a kapcsolatfelvétel a méhész egyesületekkel.

2. Helyzetjelentés

2020-ban Hargita Megye Tanácsa által elindult egy kezdeményezés

méhész  munkacsoport  létrehozása  céljából,  legyenek  megbeszélve  az

aktuális  problémák  és  minden  ami  lehetőség  számukra,   ennek

érdekében Hargita Megye Fejlesztési Ügynöksége felvette a kapcsolatot a

Hargita Megyei Méhész egyesület vezetőjével .

Ismertetve volt a fentiek mentén kezdeményezésünk célja és nagy

örömükre szolgált, hogy

Hargita Megye Tanácsa kezdeményezést indított.

A továbbiakban levelet intéztünk méhész egyesületek elnökei fele,

itt sikerült 5 méhész egyesület fele eljuttatni kezdeményezésünket:

o Apiterápiás Méhészet, Gyergyószárhegy

o Udvarhelyszéki Örösi Méhész Egyesület

o  Gyergyószentmiklósi Méhészek Egyesület

o Hargita megyei Méhész Egyesület

o dr. Tófalvi Melinda, méhész és szakoktató

Levelünkre  visszajelzést  kaptunk  és  még  ebben  az  évben 2020

szeptember 10 -én Székelyföldi Méhész Találkozót szerveztünk közösen

a Székely Gazdaszervezetek Egyesületétel.

A  találkozónak  helyszínt  biztosított,  a  csíkmadarasi  Zsigmond

Malomfogadó, ahol jelen volt Hargita megye 4 méhész egyesületi vezető,



valamint  Kovászna és  Maros megyei egyesület vezetője.

 Nyárádmenti  Méhész  Egyesület  elnöke,  Udvarhelyszéki  Örösi

Méhész  Egyesület  elnöke,  Gyergyószentmiklósi  Méhészek  Egyesülete-

elnöke,  a   Gyergyószárhegyi  Apiterápiás  Méhészet  tulajdonosa,

a  Hargita  megyei  Méhész  Egyesület  elnöke,  Kovászna  Megyei

Méhészegyesület elnöke. Ide csatlakoztak Hargita Megyei méhészek is.

https://www.facebook.com/search/top/?q=m%C3%A9h%C3%A9sz

%20tal%C3%A9lkoz%C3%B3   

- Legfőbb  célkitűzésünk volt  elindítani  a  további  közös  munkát

Hargita  Megye  Tanácsánál,   közös  döntéssel  jöjjön  létre  egy  méhész

munkacsoportot  ,  amely  az  egyesületbe  tartozó  gazdák  érdekeit

képviseli,  rámutatni  a  problémákra  és  együtt   megoldásokat  találni,

elkezdeni a megyében és kiterjeszteni mindhárom megyére.

-  tudjunk  megfogalmazni  olyan  irányvonalakat,  célokat  ,  közös

együttmüködéseket amelyek a méhtenyésztőket tovább tudja segíteni.

- a Székely termék védjegy családba tartozó fiatal méhészeinknek

folyamatos  információkat   tudjunk  közölni  ,mivel  a   közös  rendszeres

egyeztetések óriási erőt tudnak mutatni.

A  találkozón  Hargita  Megye  Fejlesztési  Ügynöksége  részéről  a

Méhész  Egyesületek  vezetői   részéről  valamint  a  Székely

Gazdaszervezetek álltal a következők fogalmazódtak meg :

- a méhészek munkáját ki  kell  vinni minél távólabb, akár európai

piacokra el kell tudjuk juttatni a mézet

 - a megújult vidékfejlesztési ADI- n keresztül segítséget nyújtani ,

szerepet vállalni a helyi méz brémai laborba való eljuttatásába.

- a helytelen permetezés érdekében felhívni a lakosság figyelmét,

javasolva  ,hogy  polgármesteri  hivataloknak  kiközölni  a  permetezések

idejét, mivel van erre felelős gazdasági referens aki ezt követni tudja.

- itt fogalmazódott meg legelőször a prémium Székely termék védjegy

kategória gondolata mivel nagyon sok méz megérdemli ezt a kitüntetést.

-  a  Székely  termék  családban  levő  kis  termelők  felé  nyitani

pályázatokban, hogy ők is pályázhassanak.

https://www.facebook.com/search/top/?q=m%C3%A9h%C3%A9sz%20tal%C3%A9lkoz%C3%B3
https://www.facebook.com/search/top/?q=m%C3%A9h%C3%A9sz%20tal%C3%A9lkoz%C3%B3


-  állami  támogatás  szorgalmazni  a  méhészek  számára  a

mezőgazdasági minisztériumba

- a székely termék arról kell hires legyen, hogy tudományosan alá

tudja  támasztani,  hogy  abban  a  mézben  akár  hány  -  féle  fajta

gyógynövénynek a nektárja van, a propolisba ugyanúgy.

-a vegyszerek és azokról való kommunikálást mindenképpen fel kell

emelni.

-  jöjjön  létre  egy  whats  app  méhészcsoport,  amely  napirenden

kapcsolatot fog teremteni a tagok és a vezetőség közöt,  itt  bármilyen

probléméra megoldást tudunk operatívan kitalálni

-legyenek rádióműsörok és  a  hallgatók kapjanak felvilágosítást  a

méz fontosságáról.

-több  kisfilmet  kellene  készíteni  és  megosztani  a  facebookon

bekerülne a médiába és ezáltal növelni az értékesítést és a méznek a

fontosságát.

-ha többen szövetkeznének pályázat álltal meg lehetene könyebben

valósítani akár egy laboratóriumnak a létrehozását.

A  Székely  Gazdaszervezetek  Egyesülete nevében  összeállítottak

egy javaslatot a szakképzések tekintetében, javaslatuk az volt, hogy ne

az  intézmények  mellett  jöjjön  létre  tangazdaság,  hanem  a  legjobb

gazdákat kell megkeresni akik szakmailag topon vannak és oda helyezni

ki a diákokat gyakorlatozni és ennek a feltételét bíztosítani központilag.

Minden mezőgazdász szakiskolás vegyen részt szakmai gyakorlaton

is, és ne az iskola foglalkozzon ezzel.

A szövetkezetek nagy eséllyel tudnak pályázni, akár elérheti a 100-

% ot is a támogatottságnak az intenzitása.

 A  magyar  kormánynak  javaslatot  tenni,  hogy  lehetőségükhöz

mérten  abban  segítsenek,  hogy  a  kis  családi  gazdaságok  tudjanak

szövetkezni,  hogy  a  szövetkezetbe  szükséges  önrészt  finanszirozzák

nekik.

A  Zsigmond  Malomfogadóban  tartott  méhésztalálkozó  kapcsán,

sikerült  egy  méhész  munkacsoprtot  létrehozni,  ahova  csatlakoztak  az



egyesületek elnökei és néhány tag is, létrejött egy zoomos megbeszélés,

közös  döntés  született  arról,  hogy  hozzunk  létre  egy  wats  app

munkacsoportot  ahová  napi  szinten  hozzánk  tudnak  fordulni  a

méhészek, amely meg is történt.

 2021.  május  6-  án  Hargita  Megye  Fejlesztési  Ügynöksége

szervezésében újabb megbeszélést hívtunk össze a következő napirendi

pontok mentén:

o az aktuális év nagy százalékban való méhpusztulásról

o   a méz bio minősítésének levédése;

o a méhész munkacsoport megalakulása; 

o  a méz napja szervezése május 20;

A  megbeszélésen személyesen részt vett:

o az Apiterápiás Méhészet képviselője, valamint 2 gyergyói 

méhész

o a Hargita megyei Méhész Egyesület elnöke

o egy  farkalaki méhész

Zoomon  keresztül  bekapcsolódtak  további  4  udvarhelyszéki

méhész

Megbeszélésre kerültek a következő témák:

  -a méheknél nagyszámú a pusztulás, nem tudott megtörténni a

generációváltás, a családok estek össze betegségek álltak elő .

-   a  biokezelések  nem  tökéletesek  ,  a  természetet   kellene

átalakítani bióra.

-  a  virágzás  idején   nem szabad  permetezni,   az  embereket  fel

kellene világosítani, hogy ebben a periódusba ne permetezzenek.

-  apis  tarana  betegséggel  van  nagy  baj,  amely  család

megbetegedik, akkor gyengül az anyamunkássága és az a család nem

lesz életképes.

Összegzésként  a  permetezés  ideje  nagyon  nem  mindegy,  hogy



mikor történik.

A méhész szakember elmondta, hogy a segítség az lenne, hogy a

Sapienciával  együtt  kellene  dolgozni  szakemberek  bevonásával,

javaslatot tett arról, hogy  szükséges egy állatorvos aki ezeket a dolgokat

elvégzi valamint  jogerőssé tenni.

A nagy kérdés az lenne, hogy milyen forrásból?

Továbbiakban a méhek világnapja alkalmából  2021 május 20-

án  szerveztük  meg  az  első  mézvásárt  amelyet  ''A  Méz  útja  ''

kiállítással is egybeköttünk, itt az érdeklődők betekintést nyerhettek a

méhek életében. Az Ákovita  2021 rendezvény keretén belül Szakami

Fórumot   szerveztünk  ahová  minden  méhészegyesület  meghívást

kapott, sajnos elég kevés számmal képviselték az egyesületeket.

A 2021. július 21-24 között a '' Vár a megye'' rendezvényen a

Tolna megyében  egy udvarhelyszéki  méhész képviselte termékeivel

Hargita megyét.

2021. augusztus 18-ra összehívtunk egy újabb ülést  a Hargita

Megyei Méhész Egyesület vezetőjével és a Székely Gazdaszervezetek

Egyesülete munkatársával , aki kertészmérnök és méhész szakember

az  október  14-15  között  megszervezendő  Mézfesztiválról  beszélni,

amely  az  álltalunk  megrendezett  Őszi  vásár  keretén  belül  lesz

megtartva.

Másodlagos cél a fesztivál keretén belül Méhész szakmai fórumot

szervezni, méhész szakembert bevonni mint pl.OME elnőkét  vagy a

Tolna megyei méhbíztos urat.

A Sapientia Erdélyi Tudományegyetem munkatársával  felvettük a

kapcsolatot, ő abban fog segíteni, hogy utána fog nézni hogy hol vannak

laboratóriumok  térségenként,  ezáltal  is  felgyorsítsuk  a  laboratóriumi

bevizsgálási  folyamatot  a  méhészeknek.  Laboratóriumi  bevizsgálás

kapcsán  volt  egyeztetés  a  Sapientia  Egyetemen  való  méztermék

bevizsgálásáról, de sajnos csak kutatás és oktatás szempontjából tudják

bevizsgálni.



Állategészségügynél  felvettük a kapcsolatot,  hogy miként  tudunk

segíteni  a  méhészeknek  a  termékeik  bevizsgálásának  kapcsán,  de

Románia  szinten  minden  megyében  egy  bevizsgálásra  engedélyezett

laboratórium végzi ezt a tevékenységet, ezért néha rá kényszerültek más

megyébe bevizsgáltatni a mézet.

Ugyancsak  2021 nyarán elkészítettünk  egy javasalti összegzést,

amely  mentén  szeretnénk  dolgozni  a  következő  6  lépésben  és

előterjesztettük Hargita Megye Tanácsa fele:

1. A méhész egyesületek vezetői évi szinten be tudják mutatni a az

adott évi költségvetésüket és összeírják azt, hogy melyik az a pont ahol

konkrétan kellene a Megyei Tanács lépjen az adott esetben.

2. Népszerűsítő reklám:

o Rádió:  a  Marosvásárhely-i  rádióba   2  hetente  kellene  bíztosítani

egy- egy méhészbeszélgetést , ezáltal is ismertetve lenne a méz

fontossága a lakósság körében 

o Televízió:  Kisfilmek  készítése  méhész  témába  amely  minden

lehetséges adásba be tud kerülni, ezáltal is népszerűsíteni a méz

használatának fontosságát.

o Írott  sajtó:  Székelykonyha  -havilapban  kerüljön  bele  egy  interjú

méhészésszel

Hargita  Népe-  a  HMT  bíztosítson  egy  cikk  írót,  hogy  a  legalább

hetente  egyszer  

szerepejen egy cikk a vegyszerezésről, gomba és rovarölő szerekről

valamint ezek káros hatásairól.

Cél. Szakmai cikkek által sok gazdának fel tudjuk hívni a figyelmét,

a  vegyszerek  káros  hatásáról,  és  ezáltal  is  tudatosulna  bennük,  hogy

árthatnak a méhek életképességének.

Kisiskolák és óvodákban szeptembertől elindítani egy programot, a

méhész egyesületek vezetőivel.



o Mézfogyasztás  fontosságáról  szóló  előadások  szervezése  az

iskolákba,  amelyet  előterjeszteni  az  iskolákba  és  osztályonkénti

regisztrálás  szerint  tartani  az  előadásokat  méhész  szakember

bevonásával.

o Bemutató  kisfilmet  készíteni  méhészekkel  a  gyerekek  körében

bemutatni,  majd  e  program keretén  belül  októberre  meghirdetni

egy kvíz játékot és egy versenyt, amelyet a méhfesztivál keretén

belül díjazni is lehet. A díjazási keretét az Ügynökség bíztosítaná, ez

egy  ösztönzést  tud  adni  a  mézfogyasztásra.  Székelytermék

védjegyes  méztemelőink  körében,  egy  nap  műhelylátogatáson is

részt tudnának venni és segítséget nyújtanának a gyerekek akár a

termékcímkézésben is, ezzel is közelebb kerülnének a termékekhez.

3.Szakmai  előadások  szervezése  székelytermék  védjegyes

méhészek  körében  az  Őszi  mézfesztivál  keretén  belül  Célunk

segíteni,  útmutatást  nyújtani  a  gazdáinknak,  mivel  egyre többen

hagynak  fel  ezzel  a  szakmával  és  egy  motivációt  is  kaphatnak

ezáltal.

4. Tolna megyei méhész testvérkapcsolat kiépítése.

Meghívni a tolnai megyei méhbíztos urat akár tapasztalat cserére,

itt  kiépülhet  egy  partnerség  és  meghívni  az  Őszi  vásár  keretén  belül

tartott Mézfesztiválra.

5. Méhbetegségek és problémák felderítése

Csík,  Gyergyó  és  Udvarhely  térségben  évente  legalább  2  szer

minden  méhészt  egy  állategészségügyi  szakember  leellenőríz  és  így

könnyebben kezelhetőek lesznek a betegségek, ezáltal  ki  lehet szűrni,

hogy mennyire vannak nyilvántartásba a méhcsaládok.

6.  Térségenként  pályázati  felkészítők  a  székelytermék  védjegyes

termelőink körében.

Méhész egyesületek körében meghirdetni, amennyiben igényük van

pályázati  felkészítőre  előre  egyeztetés  alapján.  Az  ütemterv  alapján



tájékoztatást  is  nyújtunk  pályázati  lehetőségekről.  A  Fejlesztési

Ügynökség  és  a  Székely  termék  Facebook  oldalára  is  felkerült  egy

bejegyzés,  amely  a  legújabb  méhész  támogatásról  számol  be.  Az

alábbiakban csatolom, hogy még milyen pályázati lehetőségek vannak a

méhészek számára.

Pályázási lehetőségek:

Nemzeti Méhészeti Program 2020-2022 keretében lehet támogatást

igényelni a méhészeknek, az APIA finanszírozza a pénzeket. A 2021-es

kifizetések októbernek történtek meg, ahol 7083 méhész és 14 méhész

egyesület kapott támogatást országszerte.

2021. október 15-16 között megszerveztük a Helyi és hagyományos

termékek Őszi vásárát a rendezvény keretén belül a Mézfesztivált, ahol

Kovászna, Maros és Hargita megye méhész egyesületei vettek részt, itt

25 méhész vett a 2 napos eseményen.

Egy interaktív sátrat állítottunk fel, amelybe bekerült egy kaptár,

üvegtár  amelyben megtekinthetőek  voltak  viaszból  készült  dolgok  és

méhészeti  eszközök.

Emelett  méhész  maszkokkal  fényképezkedhetnek  a  gyerekek.

Ugyanitt  kvízjátékot  hírdetünk  napközis  és  elemi  osztályos  diákok

számára, a legügyesebbek különféle jutalomba részesültek.

Ugyanebben az évben az  Országos Magyar Élelmiszer kiállításon

Budapesten  értékesítési  lehetőséget  bíztosítottunk  minden  méhész

egyesület   tagjainak,  több  mint  15  méhész  vett  részt  a  4  napos

eseményen.

Szakmai konferenciát szerveztünk aktuális pályázatokról több mint

30  méhészt  sikerült  bevonni.  A  Székely  Gazda  műsorban  promováló

filmet készítettünk Hargita Megye Méhész egyesület vezetőjével, amely

megtekinthető  az  adott  https://www.facebook.com/watch/?

v=320767239887337 linken. 

Egy korondi  méhész szakembert  hívtuk meg  a 2021 november 25-

i Aktuális műsorban, a következő témában:  Miért és kinek jó a méz? Mi a

https://www.facebook.com/watch/?v=320767239887337
https://www.facebook.com/watch/?v=320767239887337


propolisz  és  milyen  gyógyhatásai  vannak?  Miért  olyan  értékes  a

virágpor? Miért fogyasszunk helyi mézet?

https://www.facebook.com/watch/?v=430930818625180

2021. december 7-én Szakmai konferenciát szerveztünk Atka elleni

védekezés lehetőségei és korlátai  témában ahová meghívtuk  a Pannon

Egyetem  Georgikon  Kar  Növénytudományi  és  Biotechnológiai  Tanszék

kutatója.

A  Hargita  Megyei  Méhészegyesület  alelnöke  ismertette,  hogy

december  31-ig  be  kell  jelenteni  az  eltelelt  méhcsaládok  számát.  A

tanszék  kutató  tartott  szakmai  tájékoztatót  a  Varroa  atka  elleni

védekezésről. Sajnos az atka és atka által kiváltot más betegségek nagy

méreteket és problémákat okoznak és az elmúlt években egyre inkább

rezisztensé  válnak  azokhoz  a  hatóanyagokhoz,  amelyek  jelenleg

engedélyezve vannak.

A de minimis méhészeti támogatási program keretén belül, amelyet

a Mezőgazdasági Kifizetési és Intervenciós Ügynökség (APIA) utalt át az

érintettek számára, 216 méhész kért támogatást (nyilvántartásban 334

méhész  szerepel).  A  támogatás  összértéke  491.301  lej.

Ebből  az  összegből  a  méhészek  a  következő  dolgokat  vásárolták,

amelyek hozzájárulnak a fejlődésükhez:

o Gyógyszerek: atka elleni gyógyszer

o Méhanyák

o Méhcsaládok

o Cukorlepény

o Méhészeti  eszközök:  kaptár,  viaszolvasztó,  füstölök,

védőruhák, virágpor szárító

o Méhészeti utánfutó

o Mézmelegitő

https://www.facebook.com/watch/?v=430930818625180


o Táplálék a méhék számára

A Nemzeti Méhészeti Program keretén belül 75 kérelmező volt. Ezen

támogatási összeg értéke 692.796 lej volt.

2022-ben  Hargita  Megye  Fejlesztési  Ügynöksége  a  CAPfuture

projekt  keretén belül  egy tapasztalatcserét  szervezett  Tolna  megyébe.

Ezen az eseményen részt vett a Hargita Megyei Méhészegyesület elnöke

és alelnöke is.

Hargita  Megye  Fejlesztési  Ügynöksége  együttműködve  a  Hargita

megyei  méhészekkel  egy  felhívást  intézett  a  Hargita  megyei

polgármesterek  felé.  Ebben  a  felhívásban  a  permetezések  megfelelő

odafigyelésére és előrejelzésére hivtuk fel a figyelmet 58 polgármesteri

hivatalt szólítottunk meg.

Évente  megszerveztük a   Helyi és hagyományos termékek  Őszi

vásárát a rendezvény keretén belül a Mézfesztivált, ahol Kovászna, Maros

és  Hargita  megye méhész egyesületei  vettek részt,   itt  több mint  20

méhész kiállító és értékesítő vett részt a 2 napos eseményen.

2022-től  már  2  évben   megszervezésre  került  az  Székelyföldi

Nektária  Mézverseny,  ahol  minden  egyesületi  tag  valamint  Székely

Termék  védjeggyel  rendelkező  méhész  lehetőséget  kapott  versenyre

nevezni a termékeit.

Folyamatosan bővítjük a Székely Termék védjegy családot, ahová

sikerült a tavalyi évtől már újabb 6 méhésznek védjegyet adni.

    Az idén elindul a Székely termék mobil applikáció, ahova már 10

méhész termékei feltöltésre kerültek.

    Havonta bíztosítunk méhészeinknek értékesítési lehetőséget a

Helyi  és  hagyományos  termékvásáron,  ugyanúgy  4  nagy  periódikus

vásáron.

   Minden évben Hargita Megye Fejlesztési Ügynöksége álltal részt

vehetnek a Budapesten megrendezett Székely Fesztiválon.

    A Székely Gazdaszervezetek Egyesülete álltal  megszervezett



Gazdanapok keretén belül értékesítési lehetőséget kapnak.

    2023  nyarától  elindult  a  Székely  Termék  Restart  részeként

rendszeres termelő látogatás, ahol már 4 méhészt sikerült meglátogatni

2  kisvideó  készült  2  termelőről,  amelyet  a  Székely  termék  Facebook

oldalán megtekinthetnek.

   3. Következtetések

    Azon Székely termék védjeggyel rendelkező méhészeinknek akik

rendelkeznek minden engedéllyel és minőségi  terméket állítanak  elő,

valamint  kellő  mennyiségű  mézet  tudnak  folytonosan  biztosítani  ,

szorgalmazzuk a nagy üzletláncokba való bejutást és ehhez segítséget

nyújtunk.

    A  Székely termék védjegy családban tartozó méhészek száma

jelenleg 15, a megújúlt Székely termék restart kezdetétől  5 új méhész

csatlakozását értük el, ez 5 új munkahelyet eredményez.

   Már a szervezett havi vásárainkon 7 méhésznek állandó értékesítési

felületet  tudunk  biztosítani,  amely  7  családnak  állandó  lehetőséget

bíztosít, 7 biztos munkahely fenntartása.

     Évente:

  - havi vásáron 10 alkalommal /7 méhész /800 lej bevétellel, évi 8000

lej biztos jövedelem.

  -  periódikus  vásárokon  3  alkalommal  /12  méhész  /2000  lej

átlagbevétell, évi 6000 lej biztos jövedelem.

-  a  Nektária  Székelyföldi  mézversenyre  benevezett  mézek  közül  a

szakmai  bizottság  7  Székely  termék  védjegyes  termelő  mézét

díjnyertesnek ítélte.

- A 2020-tól immár 2 alkalommal a budapesten megszervezett OMÉK

és vásáron több mint  15 méhésznek tudtunk értékesítési lehetőséget

biztosítani, amely termelőként a 4 napos rendezvény 3000-4000 lejes

bevételt  eredményezett.

   A Mézfesztivál esemény keretén belül a Hargita Megye Tanácsa álltal

nyújtott  pályázati  támogatással  a  Hargita  Megyei  Méhészegyesület



sikerült 500 kisiskolást és óvodást  mézcsomagokkal megajándékozzon

promováló céllal, ezáltal is növelve a mézfogyasztásra való ösztönzést

a gyerekek körében.

   - 4  alkalommal szervezett Mézfesztiválon , a 4  promováló akció

2000 gyereket ért el

 A közösségi  médiában méhész népszerűsítő kampányok  álltal  15

méhészt sikerült népszerűsíteni úgy az Aktuális műsorban mint kisfilmek

kapcsén és egyre nagyobb a nézettségük ezeknek a műsoroknak

4. Javaslatok

     A Székely konyha és kert  havi műsor gasztronómiai adásában

bevinni a hazai jó minőségű mézet, bemutatni egy méhészt pl. a mézet

hogyan lehet bevinni a gasztronómiába.

   A  megye  által  összeállított  protokoll  csomagokba  fő  elemként

kerüljön bele a méz promoválási céllal, akár külföldi kiutazás alkalmával

is.

    Szükséges lenne a méhészetbe állandó fenntartható,  állatjóléti

támogatás,  amely  a  meglévő  méhészeknek  a  megtartását

szorgalmazza.

    Székelyföldi  méhészegyesületek  tagjainak  szorgalmazása  a

falugazdász hálózaton keresztül a Székely termék védjegy megszerzése

érdekében

-  A  Székelyföldön előállított  méz  prémium Székely  termék védjegy

megszerzése való szorgamazásért dolgozni.

-  Lehetőséget  biztositani  a  biodiverzitás  megtartására,  ezáltal

megélhetést biztosítunk a méhészek számára.

- Az elkövetkezendő időszakban minden Székely termék adatbázisban

nyilvántartott  méhészt  meglátogatunk  és  feltöltjük  az  applikációba  a

termékeket,  amennyiben  engedélyezik  kis  promováló  filmeket  is

készítünk róluk.



5. Csatolmányok

o emlékeztető  a  1565/12.09.2020  –  os  számú  Csíkmadarasi

Méhésztalálkozón elhangzottakról.
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